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GONTARZ: W PKP IC PRACUJEMY NAD
EKOOFFSETEM. ZA DOBROWOLNĄ DOPŁATĄ DO
BILETU BĘDZIEMY SADZIĆ DRZEWA

Pracujemy nad śladem węglowym i offsetem ekologicznym. Wzorem zagranicznych przewoźników
chcemy dać rzetelną informację pasażerom, jaką produkcję CO2 wywołuje podróż pociągiem, a dzięki
dobrowolnej dopłacie do biletu, którą przeznaczymy na zalesianie terenów poklęskowych podróżni
będą mogli tę emisję zniwelować - mówił Tomasz Gontarz, wiceprezes PKP Intercity.

Rozmowa odbyła w ramach publikacji raportu o Europejskim Zielonym Ładzie, dzięki
współfinansowaniu ze środków NIW-CRSO w ramach Programu PROO.


